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Zápis zo zasadnutia Akademického senátu FHV UNIZA 
 

 

Registratúrne číslo: 11762/2023 

Dátum konania: 14. júna 2023 o 14:00 hod. 

Miesto konania:  AD312 (zasadacia miestnosť dekanátu FHV UNIZA) 

Prítomní členovia:  Mgr. Jana Dzuriaková, PhD., doc. Mgr. Marián Grupač, PhD., Mgr. 

Marek Hampl, Ph.D., Ing. Adam Hnat, PhD., Mgr. Olena Hundarenko, 

PhD., PaedDr. Marta Lacková, PhD., Mgr. Eva Leláková, PhD., Mgr. 

Jarmila Majerová, Mgr. Veronika Mažgútová, PhD., Mgr. Dominika 

Chládeková, Mgr. Daniel Stehlík 

Neprítomní členovia:  Bc. Martina Jombíková (ospr.), Samuel Haas 

Hostia:  Mgr. Eva Augustínová, PhD., PhDr. Matúš Formanek, PhD., Ing. Pavel Müller, PhDr. 

Slavka Pitoňáková, PhD., Mgr. Jakub Švec, PhD., Bc. Bronislava Majerčíková, Bc. 

Michaela Uličná 

 

 

Program rokovania 

1. Prerokovanie návrhu Akademického kalendára na akademický rok 

2023/2024  (predkladala PhDr. Slavka Pitoňáková, PhD., dekanka FHV UNIZA – 

ďalej iba dekanka) 

2. Návrh Výročnej správy o hospodárení FHV UNIZA za rok 2022 (predkladala 

dekanka) 

3. Návrh rozpočtu FHV UNIZA na rok 2023 (predkladala dekanka) 

4. Rôzne 
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Úvod a otvorenie 

 

Rokovanie Akademického senátu FHV UNIZA (ďalej len AS) viedol doc. Mgr. Marián 

Grupač, PhD., predseda AS FHV UNIZA (ďalej iba predseda), ktorý privítal prítomných 

členov i hostí na zasadnutí AS. 

Predseda následne vyzval prítomných, aby vyjadrili súhlas s vyhotovením zvukového 

záznamu zo zasadnutia pre potreby AS v súlade s rokovacím poriadkom (čl. 6, ods. 3, 

písmeno q), voči čomu nemal námietky nikto z členov AS, ani prítomných hostí. 

Konštatovanie:  Členovia AS a prítomní hostia súhlasili s vyhotovením zvukového 

záznamu pre potreby zasadnutia AS (v súlade s rokovacím poriadkom 

AS, čl. 6, ods. 3, písmeno q). 

Na zasadnutí bolo prítomných 11 senátorov z celkového počtu 13 členov (dve senátorky 

mali členstvo pozastavené), z čoho boli dvaja študenti a predseda mohol skonštatovať, že 

na základe rokovacieho poriadku (čl. 7, ods. 1) a prezenčnej listiny je senát 

uznášaniaschopný. 

Predseda vyzval senátorov, aby predostreli svoje pripomienky k navrhovanému 

programu a keďže nikto žiadne nemal, dal o programe aklamačne hlasovať: 

Počet prítomných členov AS FHV UNIZA 11 

Za 11 

Proti 0 

Zdržali sa hlasovania 0 

 

AS schválil návrh programu rokovania AS v zmysle čl. 6 ods. 3, písmeno k) rokovacieho 

poriadku AS. 

Bod č. 1: Prerokovanie návrhu Akademického kalendára na akademický rok 2023/2024 

 

Návrh predložila dekanka a uviedla, že dokument vypracovala prodekanka Augustínová, 

pričom ide o štandardný dokument, ktorého vypracovanie vyžaduje aktuálne platná 

legislatíva. Doplnila, že v prípade nejasností sú s prodekankou pripravené zodpovedať 

prípadné otázky. 

Predseda požiadal o vyjadrenie k návrhu zástupcov jednotlivých senátnych komisií. 

Senátorka Mažgútová za komisiu pre legislatívne záležitosti uviedla, že komisia našla 

v návrhu drobné formálne nedostatky a ich zoznam spolu za všetky predložené návrhy 

programu zasadnutia AS poslala predsedovi na posúdenie. Okrem toho odporučila 
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v návrhu zmeniť formuláciu týkajúcu sa odovzdávania záverečných prác, lebo pri 

navrhovanej formulácii môže dochádzať k nejednoznačnej interpretácii. Dekanka 

reagovala, že uvedená formulácia sa jej nezdá nejednoznačná, preto nepovažuje 

za potrebné ju meniť, ale predložené formálne pripomienky akceptuje. Prodekanka 

Augustínová doplnila, že podrobnejšie pokyny k odovzdávaniu záverečných prác získajú 

študenti na seminári k záverečným prácam. Zástupcovia komisie pre študijné záležitosti 

a komisie pre hospodárske záležitosti nemali k návrhu ďalšie pripomienky. 

Do diskusie k návrhu sa nikto neprihlásil. 

Konštatovanie: AS prerokoval a zobral na vedomie návrh Akademického kalendára na 

akademický rok 2023/2024. 

Bod č. 2: Návrh Výročnej správy o hospodárení FHV UNIZA za rok 2022 

 

Dekanka uviedla, že návrh obsahuje štandardné časti, ktoré vychádzajú z platnej 

legislatívy a požiadala o predstavenie návrhu Ing. Pavla Müllera, tajomníka fakulty (ďalej 

iba tajomník). Tajomník návrh stručne predstavil a rozobral niektoré jeho náležitosti. 

Predseda požiadal o vyjadrenie k návrhu zástupcov jednotlivých senátnych komisií. 

Senátorka Mažgútová za komisiu pre legislatívne záležitosti upozornila na drobné 

formálne pripomienky. Senátorka Majerová za komisiu pre študijné záležitosti oznámila, 

že zoznam pripomienok poslala predsedovi na posúdenie. Zástupcovia komisie pre 

hospodárske záležitosti nemali k návrhu ďalšie pripomienky. 

Do diskusie k návrhu sa nikto neprihlásil. 

Návrh uznesenia:  AS schvaľuje návrh Výročnej správy o hospodárení FHV UNIZA za rok 

2022 po zapracovaní pripomienok. 

Počet prítomných členov AS FHV UNIZA 11 

Za 11 

Proti 0 

Zdržali sa hlasovania 0 

 

AS schválil návrh Výročnej správy o hospodárení FHV UNIZA za rok 2022 po zapracovaní 

pripomienok. 

Bod č. 3:  Návrh rozpočtu FHV UNIZA na rok 2023 

 

Dekanka stručne predstavila základnú filozofiu a niektoré obsahové a procesné 

náležitosti prípravy návrhu rozpočtu FHV UNIZA na rok 2023. Rámcovo opísala priebeh 
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rokovaní o príprave rozpočtu a doplnila informáciu o tzv. kompromisoch zo strany 

univerzity a vybraných fakúlt. Zdôraznila, že napriek uvedenému fakulta nemá a nebude 

mať finančné prostriedky na všetky plánované aktivity a musí hospodáriť efektívne. 

Vyzdvihla dôležitosť kvalitnej výskumnej, publikačnej a projektovej činnosti. 

O predstavenie detailnejších náležitostí návrhu požiadala tajomníka. 

Tajomník stručne predstavil okolnosti tvorby rozpočtu. Postupne vysvetlil a rozobral 

jednotlivé položky rozpočtu fakulty z rôznych uhlov pohľadu a upresnil kritériá, ktoré 

mali vplyv na výšku finančných prostriedkov pridelených na konkrétne účely, resp. 

katedry. Dekanka prezentované údaje priebežne dopĺňala. 

Predseda požiadal o vyjadrenie k návrhu zástupcov jednotlivých senátnych komisií. 

Senátorka Mažgútová tlmočila názor komisie pre legislatívne záležitosti a upozornila na 

drobné formálne nedostatky v návrhu. Zástupcovia komisie pre študijné záležitosti 

a komisie pre hospodárske záležitosti nemali k návrhu ďalšie pripomienky. 

Do diskusie k návrhu sa nikto neprihlásil. 

Návrh uznesenia:  AS schvaľuje návrh rozpočtu FHV UNIZA na rok 2023 po zapracovaní 

pripomienok. 

Počet prítomných členov AS FHV UNIZA 11 

Za 11 

Proti 0 

Zdržali sa hlasovania 0 

 

AS schválil návrh rozpočtu FHV UNIZA na rok 2023 po zapracovaní pripomienok. 

Bod č. 4: Rôzne 

 

Dekanka poďakovala senátorom za ich činnosť počas celého akademického roka a zvlášť 

vyzdvihla študentov, ktorí sa zaujímajú o rozvoj a ďalšie smerovanie fakulty, lebo to 

považuje za veľmi dôležité. 

Na záver predseda ukončil zasadnutie AS a poďakoval všetkým členom a hosťom za účasť 

a korektnú diskusiu. 

 doc. Mgr. Marián Grupač, PhD. 

 predseda AS FHV UNIZA 

V Žiline dňa 15. júna 2023 

Zapísal: Martin Záborský 


